
Bestyrelses møde afdeling 11 - d 7/3. 
Tilstede var Sune, Anny, Lena , Jette og Charlotte . 
 
1 . Værksted.  
Der er allerede retningslinjer . 
Sune tager snak med jurist hvad der er af muligheder, når beboer bruger det mere end som hobby brug . 
 
2. Vaskehuse.  
Evt dør der selv åbner efter brug af brik. 
Døre meget tunge . 
 
3. Håndtag ved indgange . 
Sune tager en snak med Gordon om dette. 
 
4. Blomster. 
Sune tager en snak med viceværter om dette . 
Evt plante vilde blomster. 
 
5. Retningslinjer mht altan. 
Markiser, julepynt osv. 
 
6. Kamera/ skilte . 
Hører Rene om der er nyt mht dette . 
 
Næste møde 2/5 2022 
 
 


